

Astana International Exchange Limited

Based on the requirements of the legislation of the Astana International Financial Centre and the Market Disclosure Rules of Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, acting on behalf of following Special Purposes Company (SPC):

- Global Fund A SPC Limited (BCCGF),

hereby, informs that due to the corporate actions of the Underlying Fund (Interval Mutual Fund "CenterCredit-Valyutniy") related to the change of nominal value of 1 Unit and uncompleted distribution of new Units by the Underlying Fund, the Issuer suspends the calculation and publication of its Net Asset Value effective from February 02, 2022.

The Issuer undertakes to resume calculation and publication of its Net Asset Value as soon as new Units will be distributed to the Issuer.

Director,

AIX FM Limited



Zharas Mussabekov

Astana International Exchange Limited

На основании требований законодательства Международного финансового центра "Астана" и Правил раскрытия информации о рынке Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, действующая от имени следующей Компании Специального назначения (SPC):

- Global Fund A SPC Limited (BCCGF),

настоящим информирует, что, в связи с корпоративными действиями Базового Фонда (Интервальный Паевой Инвестиционный Фонд "ЦентрКредит-Валютный"), связанными с изменением номинальной стоимости 1 Пая и незавершенным распределением новых Паев Базовым Фондом, Эмитент приостанавливает расчет и публикацию стоимости своих Чистых активов с 02 февраля 2022 года.

Эмитент обязуется возобновить расчет и публикацию стоимости своих Чистых активов, как только Эмитентом будут получены новые Паи.

Директор,

AIX FM Limited



Жарас Мусабеков